

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: SAFWA ISLAMIC BANK Date: 23-04-2026 11:29:50 AM	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك صفوة الإسلامي التاريخ: 23-04-2026 11:29:50 AM
The Extraordinary General Assembly Meeting of SAFWA ISLAMIC BANK was held on 10:00 On 23-04-2026 at Via (ZOOM). The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 85.243%.	عقدت الهيئة العامة لشركة بنك صفوة الإسلامي بتاريخ 23-04-2026 على 10:00 اجتماعا غير عادي وذلك في عبر تطبيق (ZOOM) وبنسبة حضور 85.243 %.
Subject: Increasing the company's Capital	الموضوع: زيادة رأس المال
The General Assembly approved the increase of the company's capital from 150000000 to 180000000 through:	حيث وافقت الهيئة العامة على زيادة رأسمال الشركة من 150000000 سهم/دينار إلى 180000000 سهم/دينار، وذلك من خلال:
The Capital Increase Method	تحديد طريقة زيادة رأس المال
Stock dividends:	أسهم مجانية:
To approve the capitalization of retained earnings in the amount of 30,000,000 shares/JOD, through the distribution of bonus shares to shareholders in proportion to their respective shareholdings in the Bank's paid-up capital, as of the fifteenth day following the date of approval by the Securities Commission for the registration of such shares	تغطية رأسمال البنك بمقدار (30) مليون سهم/دينار "ثلاثون مليون سهم/دينار" من الأرباح المدورة، وذلك بتوزيع أسهم مجانية على المساهمين بمقدار الزيادة المشار إليها أعلاه من رأس مال البنك المدفوع، كل بنسبة مساهمته في رأس مال البنك، كما هم في اليوم الخامس عشر من تاريخ موافقة هيئة الأوراق المالية على تسجيل هذه الأسهم.
Subject: Amendment of the Company's Article and Memorandum of Association	الموضوع: تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي
The General Assembly approved the amendment of the Company's Article and Memorandum of Association	حيث وافقت الهيئة العامة على تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي
Subject: Other	الموضوع: آخر
Authorizing the Board of Directors to undertake all necessary actions and procedures to implement the capital increase in accordance with applicable laws and regulations	تفويض مجلس الإدارة للسير بإجراءات الزيادة وفق أحكام القانون.

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: مسعود سقف الحيط	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: مسعود سقف الحيط
---	---